



Municipalité de Thorne Municipality of Thorne

775, Route 366
Ladysmith, Québec
J0X 2A0

Off: (819) 647-3206 Fax: (819) 647-2086

POSITION: MUNICIPAL GROUND MAINTENANCE LABOUR

The Municipality of Thorne is seeking a summer student over 15 years of age or individual less than 30 years of age to complete the duties listed below.

Duties: Grass cutting, beaver maintenance, maintain roadside and property, clean and/or grease machinery, perform other manual duties as requested by the road foreman.

The participant will work a maximum of 40 hours a week for an 8 week period beginning Tuesday, July 2nd, 2019. The participant will be paid at the provincial minimum wage rate.

Résumé will be accepted at the Municipal Office, 775 Route 366 Ladysmith, QC, J0X 2A0 or by email: thorne@mrcpontiac.qc.ca until 3:00 P.M. on Friday, May 31st, 2019.

Only qualified applicants will be contacted for an interview.

POSTE : EMPLOYÉ POUR L'ENTRETIEN DES CHEMINS MUNICIPAUX

La municipalité de Thorne est à la recherche d'un étudiant d'été âgé de plus de 15 ans ou d'un individu âgé de moins de 30 ans pour effectuer les tâches énumérées ci-dessous.

Tâches: Tondre le gazon, entretenir les barrages de castor, entretenir le bord des chemins et la propriété municipale, nettoyer et/ou graisser la machinerie, effectuer d'autres tâches manuelles à la demande du contremaître routier.

Le participant travaillera un maximum de 40 heures par semaine pendant une période de 8 semaines à compter du mardi 2 juillet 2019. Le participant sera rémunéré au taux du salaire minimum provincial.

Curriculum vitae acceptés au bureau municipal, 775, Route 366 Ladysmith, QC, J0X 2A0 ou par courriel : thorne@mrcpontiac.qc.ca jusqu'à 15 h le 31 mai 2019.

Seulement les candidats qualifiés seront invités pour une entrevue.